
Geachte Raadsleden

Bijgaand de situatie tekening zoals hij nu dreigt te worden met het kruispunt bij ons voor de 
woning  kennemerstraatweg 423
Met hierop de verkeerslichten  en de stopstreep op nog Geen 8 meter vanaf onze woning . Dit 
is voor ons onacceptabel en onaanvaardbaar ,dit tast ons Woon en leefgenot enorm aan en ook
onze privacy word hierbij geschonden.

Ten eerste het naar binnen kijken van wachtende automoblisten vanaf 8 mtr van onze woning 
en Fietsers en brommers en Scooters op 3,5 mtr van onze woning .En dan het optrekken en 
afremmen van al deze voertuigen pal voor de woning , met alle schadelijke Gassen en geluiden
van dien .
Ook het 24 uur per dag  365 dagen per jaar  verspringen van de verkeerslichten tast ons Woon
en Leefgenot  ernstig aan  Na  de vraag bij ons overleg  op 24 jan jl.  of het misschien mogelijk
was om de verkeerslichten én de Stopstreep 10 meter meer naar het noorden te verplaatsen 
,kreeg ik op 25 jan jl van Ramon kuipers (provincie n-h )  per mail het volgende antwoordt .Ik
CITEER ………

Maarten ,dit is laatste versie van het ontwerp  van de kruising bij jullie voor de deur. De 
ligging is het zelfde als de tekening ter tafel gisteren.
Zoals afgesproken ga ik Arcadis  vragen te onderzoeken of de stopstreep dusdanig 
opgeschoven  kan worden,dat de auto's niet Voor het huis zullen staan wachten i.v.m inkijk . 
Het zal er dus op neerkomen dat we de streep dan ca 10 meter terug naar het noorden moeten
schuiven .Mocht dat uiteindelijk niet lukken  / kunnen,moeten we naar een andere oplossing 
kijken ,Een haag plaatsen of zo ?

Op  2 febr jl kreeg ik de volgende mail van Arthur van leeuwen ,  ik Citeer...
Geachte Hr nanne
Op 24 febr jl. hebben Ramon Kuipers en ik met jou en je broer gesproken over het=-= 
wegontwerp van de aansluiting A9 en in het bijzonder over de kapellaan en kruising 
Kennemerstraatweg 
We hebben met elkaar afgesproken om binnenkort bijeen te komen met de 
verkeersdeskundige en ontwerper om de situatie bij jou aan de kapellaan verder uit te werken
. Een datum wordt hiervoor in gepland.
Ramon heeft aangegeven je wens voor noordelijke verplaatsing ( ca 10 mtr )  van de 
verkeerslichten aan de Kennemerstraatweg op te nemen  met de verkeerskundige ,je hoort in 
ons overleg wat hiervan de mogelijkheden zijn .

Dat overleg is er geweest op Dinsdag 7 maart  jl. op het Gemeente huis van Heiloo  van 12.00 
tot 13.30 uur  Maar op de vraag of er al een uitkomst was over eventuele verplaatsing van de 
verkeerslichten en de stopstreep  ,bleek dat het nog steeds onderzocht moest worden  en er  
nog géén antwoordt op onze vraag gegeven kon worden .

In een  eerdere inspraak (de laatste u allen wel bekend ) Heb ik aangegeven  middels een grote
tekening /schets /voorbeeld  of het kruispunt  25 meter  verder bij ons vandaan kon richting 
het  Zuid Oosten  ,dit op eigen gemeente grond .,Zie ook de mail van 21 september 2016 
gericht aan de raadsleden en griffie van Heiloo Maar ook van dat voorstel hebben wij helaas 
niets meer  vernomen .  

Ook wil ik U erop wijzen dat in dit plan geen enkele ruimte is vrij  gemaakt voor voetgangers  
in de vorm van Wandelaars en mensen die met het openbaarvervoer  (bus ) komen ,Zij 
moeten zich maar in het overige drukke verkeer voegen . Ik denk hier mede bij aan oudere 



mensen die met het openbaar vervoer naar  het Motel of O.L.V ter nood komen .

Ook is er totaal géén oversteek plaats gemaakt voor Fietsers en Voetgangers  komende uit de 
richting  limmen en hun weg willen vervolgen naar bv Het Motel of O.L.V Ter Nood of elders 
richting hogeweg  ,Zij dienen eerst het volledige kruispunt te nemen (met stoplichten ) om 
daar te komen , deze mensen gaan ter plaatse oversteken om die hele ingewikkelde route te 
kunnen omzeilen ,met alle gevaarlijke gevolgen van dien .

Zolang al deze punten  nog niet zijn opgelost  kan en mag  U níét instemmen  het 
ontwerpbestemmingsplan  verder  in procedure brengen .

Met vriendelijk groeten   Maarten nanne


